
Informacja 

o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, tj. w okresie od 

11 czerwca 2018 r. do 13 sierpnia 2018 r.  

 

 Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Szanowni Państwo, stosownie do §32 

pkt.2 Statutu Gminy przedkładam sprawozdanie o mojej pracy, w tym o wykonaniu 

Uchwał Rady Gminy. 

 Na sesji 11 czerwca podjęto sześć uchwał, które zostały wdrożone do realizacji. 

W okresie objętym sprawozdaniem 28 czerwca została zwołana sesja nadzwyczajna na 

wniosek Wójta, celem wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2018 rok i WPF na 

lata 2018-2026. W związku z przyznaną dotacją dla Gminy, w wysokości 1 360 393 zł na 

zadanie „Przebudowa drogi w Janowcu Kościelnym szansą rozwoju przedsiębiorczości i 

poprawy jakości życia społeczności lokalnej”, niezbędne było zapewnienie wkładu 

własnego (20%) w wysokości 340 173,54 zł. Na sesji tej podjęto dwie uchwały, które 

zostały też wdrożone do realizacji. 

 W okresie objętym sprawozdaniem, podjęłam 20 zarządzeń, które dotyczyły: 

• zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny, 

• zmieniające zarządzenie w sprawie zapewnienia sprawnie funkcjonującego 

systemu pierwszej pomocy oraz sprawnie funkcjonującego systemu 

przeprowadzania ewakuacji w razie zagrożenia pożarowego w Urzędzie Gminy 

Janowiec Kościelny, 

• zmieniające zarządzenie w sprawie powołania Komisji Likwidacyjnej składników 

majątku ruchomego w Urzędzie Gminy Janowiec Kościelny oraz regulaminu jej 

działania, 



• zmieniające zarządzenie w sprawie powołania Komisji Socjalnej, 

• regulaminu udzielania pożyczek dla organizacji pozarządowych z terenu Gminy 

Janowiec Kościelny, 

• powołania Komisji Przetargowej, 

• powołania Komisji Przetargowej do oceny spełniania przez wykonawców 

warunków udziału w postępowaniu i udziale zamówienia publicznego oraz 

badania i oceny ofert, 

• wprowadzenia mechanizmu podzielonej płatności MPP w Gminie Janowiec 

Kościelny i jej jednostek organizacyjnych, 

• powołania mechanizmu podzielonej płatności MPP w Urzędzie Gminy Janowiec 

Kościelny, 

• ustalenia dokumentacji przyjętych zasad rachunkowości w Urzędzie Gminy 

Janowiec Kościelny, 

• zmieniające ustalenia dokumentacji przyjętych zasad rachunkowości dla 

jednostek obsługiwanych (instytucja kultury) przez Urząd Gminy Janowiec 

Kościelny, 

• zmieniające ustalenia dokumentacji przyjętych zasad rachunkowości dla 

jednostek obsługiwanych (szkoły) przez Urząd Gminy Janowiec Kościelny, 

• powołania przedstawicieli Gminy Janowiec Kościelny do prac Komisji 

Odbiorowej II etapu zadania pt.”Przebudowa drogi gminnej 191002N w 

miejscowości Napierki Gmina Janowiec Kościelny wraz z odwodnieniem, dł. 

600Mb”, 

• powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, 



• powołania redaktora naczelnego czasopisma „Biuletyn Informacyjny Gminy 

Janowiec Kościelny”. 

Do najważniejszych wydarzeń należy: 

Podpisanie aktu notarialnego na zbycie działki na Osiedlu w Janowcu Kościelnym 

w formie przetargu nieograniczonego, o pow. 493m2, za kwotę 6480zł oraz na 

nabycie działki o pow. 373m2 za kwotę 2 tys zł. w Szczepkowie Zalesiu Grunt 

został zakupiony przez Gminę celem zapewnienia dojazdu na łąki rolnikom z tej 

miejscowości. W ten sposób został rozwiązany trwający od lat konflikt sąsiedzki. 

2.  14 czerwca wszyscy pracownicy Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych 

wzięli udział w szkoleniu z zakresu RODO, czyli z zakresu ochrony danych 

osobowych. 

3. 20 czerwca został podpisany akt notarialny na zbycie nieruchomości o pow. 

100m2, za kwotę 1500zł, w obrębie Jabłonowo, w formie bezprzetargowej ze 

względu na fakt jego lokalizacji wewnątrz gruntów prywatnych. 

4. 20 czerwca zakończono rozliczenie za I etap zadania pn. „Przebudowa drogi 

gminnej w miejscowości Napierki wraz z odwodnieniem, dług. 600 mb. Wartość 

I etapu to 647 224,94 zł (w tym środki kwalifikowalne 625 087,94zł i dotacja 389 

165zł.) Obecnie jest już rozliczany II etap. 

Zadanie jest zakończone, chociaż są jeszcze usterki, które w najbliższym 

czasie zostaną usunięte. Wartość II etapu zadania to kwota 574 701,19 zł, w tym 

dofinansowanie Zarządu Województwa w kwocie 339 531zł. Realizując to 

zadanie należało koniecznie wykonać dodatkowe prace, których wartość wynosi 

11 094zł. Została wybudowana nowa droga przez wieś wraz z chodnikami, 

zjazdami na posesje, droga asfaltowa o długości 600mb i chodnik ok 500mb. Na 

pewno dla pełnego zakończenia zadania należy wybudować jeszcze chodnik na 

odcinku przy cmentarzu i w kierunku do kościoła czyli na odcinku ok 500mb. 



Przedmiotowe odcinki nie były objęte projektem i nie mogły być zrealizowanie 

w tym zadaniu. Pamiętamy, ze odcinek drogi przy kościele był na działce 

Nadleśnictwa. Stan prawny jest już uregulowany, jest to już grunt Gminy, zatem 

budowa chodnika na tych dwóch odcinkach planowana jest do realizacji w roku 

2019. Na pewno zadanie zostanie wprowadzone do projektu budżetu, z nadzieją 

otrzymania wsparcia finansowego od Zarządu Województwa. 

5. 21 czerwca Ludowy Klub Sportowy „Orzeł” kolejny raz otrzymał grant „10tys, 

zł”, dzięki dobrze przygotowanemu wnioskowi przez  Urząd Gminy. 

6. 23 czerwca już 18-ty raz w naszej Gminie odbyło się Seminarium Historyczne, 

które zawsze związane jest z historią i tradycją naszego regionu oraz z 

przypomnieniem zapomnianych wydarzeń, osób i miejsc. W tym roku wykłady w 

trakcie Seminarium były pod tytułami: 

- Niepodległą idziemy w przyszłość, 

- Szkoła Poboża w świetle Polskiej Deklaracji o podziwie i Przyjaźni 

Stanów Zjednoczonych, 

- Rządy Jagiellonów w Polsce – Najważniejsi Władcy Polski. 

W trakcie spotkania została przedstawiona też prezentacja na temat Architektury 

Sakralnej Poboża tzn, przydrożnych figurek, krzyży znajdujących się w 

miejscowościach Gminy Janowiec Kościelny, przygotowana przez Panią 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Waśniewie- Grabowie. Historię rodziny 

pobożańskiej przedstawił Pan Andrzej Mateusz Kamiński, opowiadając o 

korzeniach własnej rodziny, która miała korzenie na naszej pobożańskiej ziemi. 

 Jak zawsze było to bardzo interesujące spotkanie z udziałem licznej grupy 

znawców, badaczy i sympatyków historii i tradycji pobożańskiej Ziemi, jej 

mieszkańców oraz ważnych dla nich miejsc i wydarzeń. 



7. Następnego dnia, tj. 24 czerwca odbył się VII Festiwal Piosenki Religijnej, jako 

muzyczna forma promocji Gminy i Parafii. W konkursie udział wzięło 6 zespołów 

i 9  osób indywidualnych. Poziom wykonywanych utworów był wysoki, a 

nagrody jak corocznie zostały przyznane w kategorii indywidualnej za trzy 

pierwsze miejsca oraz wyróżnienie, a w kategorii zespołowej za trzy pierwsze 

miejsca. 

8. 28 czerwca uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nidzickiego, które poświęcone było informacjom na temat: 

a) zagrożeń zaczadzeniem i tu zwrócono szczególną uwagę, aby 

mieszkańcy nie zaklejali kratek wentylacyjnych, ponieważ konieczna 

jest wentylacja i wietrzenie mieszkań, a także konieczne jest 

czyszczenie przewodów kominowych – raz w roku. Zwiększa się liczba 

zatruć i zapalenia sadzy, co jest zjawiskiem bardzo niepokojącym, 

b) kontroli wszystkich imprez sołeckich oraz gminnych w zakresie 

kontroli żywności, szczególnie w zakresie zapewnienia wody i 

rękawiczek przy podawaniu produktów i właściwego ich 

zabezpieczenia, 

c) zagrożenia ASF- Afrykańskim Pomorem Świń, który przybliża się do 

granic naszego Województwa. 

9. 01 lipca mieszkańcy naszej gminy byli kolejny raz uczestnikami XII Wystawy 

Hodowlanych Koni Zimnokrwistych w Janowie. Samorząd Gminny 

reprezentował Pan Przewodniczący Rady Gminy, ja z powodu kłopotów 

zdrowotnych nie mogłam wziąć udziału. 

10. W okresie sprawozdawczym wykonano remont dachu na budynku Urzędu 

Gminy oraz remont dachu i nowe obróbki blacharskie na garażu OSP w Janowcu 



Kościelnym. Koszt zadania 32 ty. zł brutto. W czasie opadów deszczu były 

zalewane pomieszczenia Urzędu i garaż, na pewno tego problemu już nie będzie. 

11. 03 lipca wspólnie z Panią Skarbnik podpisałyśmy umowę z Wojewodą 

Warmińsko-Mazurskim Panem Arturem Chojeckim o dofinansowaniu dotacją 

celową z budżetu państwa zadania pn. „Przebudowa dróg w Janowcu Kościelnym 

szansą rozwoju przedsiębiorczości i poprawy życia społeczności lokalnej”, 

realizowanego w ramach Rządowego Programu oraz Konkurencyjności 

Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej. 

Wojewoda Warmińsko-Mazurski na podstawie podpisanej umowy udzieli gminie 

dotacji w kwocie 1 360 693,00zł (słownie: jeden milion trzysta sześćdziesiąt 

tysięcy sześćset dziewięćdziesiąt trzy złote). Gmina wykona zadnie zgodnie ze 

złożonym wnioskiem, przekazując na ten cel własne środki w kwocie 

340 173,54zł (słownie: trzysta czterdzieści tysięcy sto siedemdziesiąt trzy złote). 

Wartość dotacji i środków własnych uległa niewielkiej zmianie, po 

rozstrzygnięciu przetargu nieograniczonego na wybór wykonawcy zadania. 

Dotacja w kwocie ponad jeden milion trzysta sześćdziesiąt tysięcy jest ogromnym 

wsparciem finansowym dla naszej gminy, jest to 80% całkowitej wartości 

kosztów kwalifikowanych zadania. Bez tak znaczącego wsparcia budowa drogi i 

modernizacja chodników na osiedlu mieszkaniowym w Janowcu Kościelnym, nie 

miałaby szans na realizację w najbliższym czasie. Jest to wsparcie z programu, 

który ogłosił Premier Rządu Mateusz Morawiecki, a otrzymana pomoc przyczyni 

się do podniesienia bezpieczeństwa na naszych drogach. 

12. 5 lipca uczestniczyłam w posiedzeniu Zgromadzenia i Zarządu Ekologicznego 

Związku Gmin „Działdowszczyzna”, w trakcie którego podjęto uchwały w 

sprawach: 

- wyznaczenie Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych PSZOK 

w Lubawie, 



- zmian w budżecie Związku na 2018r, 

- obniżenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Związku. 

Zostały też omówione wyniki kontroli CBA w Związku, w trakcie której nie 

stwierdzono znamion przestępstwa ani działań korupcyjnych. Kontrola 

potwierdziła racjonalną i zgodną z prawem gospodarkę EZG 

„Działdowszczyzna”. Będąc przy temacie gospodarki odpadami chcę udzielić 

odpowiedzi na pytanie zadane w trakcie Komisji, a dotyczące nieprzyjęcia 

worków z odzieżą na PSZOK w Nidzicy, na ulicy Kolejowej. Na ulicy Kolejowej 

mieści się Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, czyli możemy 

dostarczać szkło, plastik, papier, gruz budowlany do 500kg. Odzież nie mieści się 

w kategorii odpadów komunalnych, objętych selektywną zbiórką. Odzież 

używaną należy dostarczać do punktów PCK, a PSZOKprzyjmuje tylko za 

odpłatnością. 

13. 8 lipca uczestniczyłam w uroczystości z okazji 25 lat Kapłaństwa ks. Dziekana 

Krzysztofa Dziadak – Proboszcza Parafii Grzebsk, do której należy część naszej 

Gminy. W imieniu Samorządu Gminnego i całej wspólnoty gminnej w tym 

społeczności Szkoły Podstawowej w Waśniewie-Grabowie wspólnie z Panią 

Dyrektor Beatą Jóźwiak przekazałyśmy gratulacje i życzenia wraz z kwiatami i 

pamiątkowym listem gratulacyjnym. Była to piękna uroczystość z udziałem 

licznych gości, po której zaproszeni goście i mieszkańcy mogli wziąć udział w 

Parafialnym Pikniku, w trakcie którego nie zabrakło swojskiego jadła i dobrej 

zabawy. Miłym akcentem dla nas było podziwianie stoisk przygotowanych przez 

Sołectwa naszej Gminy, za co serdecznie dziękujemy. 

14. 09 lipca podpisałam z Panią Skarbnik kolejną umowę z Zarządem 

Województwa, na mocy której Gmina Janowiec Kościelny uzyska pomoc 

finansową w wysokości 8 000,00zł na realizację przedsięwzięcia w ramach 

konkursu „Małe Granty Sołeckie Marszałka Województwa Warmińsko-



Mazurskiego”. Otrzymana dotacja pozwoli na zrealizowanie ciekawej inicjatywy 

Mieszkańców. Ciekawej, gdyż łączy w sobie wymiar praktyczny, estetyczny, z 

patriotycznym i edukacyjnym. Przedsięwzięcie polega na ustawieniu 10 ławek 

zlokalizowanych na szlaku komunikacyjnym sołectwa Janowiec Kościelny, 

prowadzącym do ważnych obiektów i miejsc użyteczności publicznej (ośrodek 

zdrowia, apteka, ośrodek kultury, bank, cmentarz, urząd gminy, kościół, szkoła, 

świetlica wiejska, teren rekreacyjny). Na każdej z ławek przytwierdzony zostanie 

wygrawerowany na tabliczce napis zawierający sentencje wypowiedzi o 

Ojczyźnie (znani Polacy, filozofowie, poeci) – jako utrwalona forma 

upamiętniająca 100 lecie odzyskania przez Polskę niepodległości. Będzie to 

wyraz symbolicznego umiłowania Ojczyzny. 

15. 11 lipca Ludowy Klub Sportowy „Orzeł” podpisał umowę na wykonanie 

obiektu szatni na stadionie w Kucach, na co pozyskana została dotacja w kwocie 

160 tys zł. Pamiętajmy, że był poważny kłopot ze znalezieniem wykonawcy, 

obecnie prace już trwają, chociaż są kłopoty, ale mamy nadzieję, że warunki 

postawione przez Wojewódzki Związek Piłki Nożnej odnośnie pomieszczeń 

szatni i brakującego magazynu na sprzęt zostaną spełnione.   

12 lipca przed Komisją Egzaminacyjną, powołaną przez Wójt zdała egzamin Pani 

Sabina Żebrowska na stopień nauczyciela mianowanego. Serdecznie gratulujemy 

i przekazujemy najlepsze życzenia, kolejnych awansów i sukcesów w pracy 

zawodowej, pomyślności w życiu osobistym i rodzinnym. 

16. 16 lipca uczestniczyłam w Zarządzie Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych, w trakcie którego zostały omówione następujące 

tematy: 

- podsumowanie uroczystości powiatowych, również w naszej gminie połączonej 

z przekazaniem dwóch samochodów ratowniczo-gaśniczych i nadaniem 

sztandaru dla OSP, 



- podsumowanie gotowości operacyjnej jednostek OSP na terenie powiatu. (nasze 

jednostki zostały ocenione pozytywnie), 

- dofinansowanie jednostek OSP w ramach ustawy modernizacyjnej – nasze 

jednostki otrzymały kwotę 28 250 zł. 

W ramach przyznanych środków, przy 1% udziale finansowym Gminy zostanie 

zakupiony sprzęt (tylko z wykazu MSWiA): za kwotę 28 528,35zł dla trzech 

jednostek tj: defibrylator (1), latarki akumulatorowe (14), zestaw uniwersalnych 

podpór i klinów do stabilizacji (1kpl.), pilarka do drewna (1), bosak elektryczny 

(1), sprzęt do oznakowania terenu akcji (2kpl.) i piła ratownicza do szyb (1). 

- organizacja zawodów sportowo-pożarniczych, które zaplanowane zostały na 18 

sierpnia na godzinę 10:00. Zarząd podjął decyzję o ufundowaniu nagród w postaci 

bonów pieniężnych z przeznaczeniem na zakupy dla OSP. Zgłosiły się trzy 

jednostki i zawody odbędą się na stadionie Gminnym w Kucach, już w najbliższą 

sobotę o godzinie 12:00. 

 W sprawach różnych omówiono zakaz wyjazdu strażaków z OSP na 

zgłoszenia, które dotyczą usunięcia gniazd os bądź szerszeni, ponieważ nie mają 

przeprowadzonych specjalistycznych badań alergicznych, co naraża ich na 

niebezpieczeństwo. To powinny czynić specjalistyczne firmy. Strażacy Ochotnicy 

mogą udzielać pomocy tylko w sytuacji zagrożenia życia, np. owady zaatakowały 

ludzi w mieszkaniu, ale nie wtedy kiedy siedzą na gałęzi drzewa. Strażacy mogą 

tylko zabezpieczyć miejsce zagrożenia, ale nie wolno im ich usuwać, od tego są 

firmy, właściwe przygotowane i wyszkolone. 

Zwrócono też uwagę, iż należy uzupełnić szkolenia podstawowe strażaków, 

szczególnie dla tych, którzy szkolenie mieli wiele lat temu, a dziś specjalistyczny 

sprzęt wymaga uzupełnienia wiedzy. 



17. 18 lipca został rozstrzygnięty przetarg na wykonawcę zadania pt: 

„Przebudowa drogi wewnętrznej na Osiedlu Mieszkaniowym w Janowcu 

Kościelnym. Wpłynęła jedna oferta od PRDI w Mławie za kwotę 1 659 331,68 zł, 

przy wartości kosztorysowej zadania 1 668 866,54 zł. 

Pragnę przypomnieć, że był to drugi przetarg na to zadanie, w pierwszym 

konkursie wpłynęła  też jedna oferta, która wówczas znacząco przewyższała 

wartość kosztorysową i zagwarantowane na ten cel środki finansowe. 

18. 19 lipca został złożony wniosek w ramach II naboru w konkursie „Małe 

Granty Sołeckie Marszałka Województwa Warminsko-Mazurskiego”, o pomoc 

finansową w kwocie 8 tys zł dla Sołectwa Nowa Wieś Wielka. Planowany jest 

zakup zjeżdżalni na projektowany plac zabaw. 

Obecnie w Sołectwie trwają prace przy budowie piłkochwytów na boisku oraz 

bramek do gry w piłkę. Zgłoszone uwagi Panów Radnego i Sołtysa zostały 

przekazane wykonawcy. Jeżeli chodzi o piłkochwyty, to ich ustawienie służy 

zapewnieniu bezpieczeństwa dla grających na boisku, od strony drogi i budynku 

mieszkalnego. Nie buduje się piłkochwytów od strony łąki, czy pola, ponieważ to 

bardzo kosztowna inwestycja. Budowa piłko chwytów to kwota 13788,30zł, a 

bramek 4063,92zł. 

19. 20 lipca została podpisana umowa z wykonawcą zadania pt. „Remont drogi 

Gminnej Janowiec Kościelny – Janowiec –Jastrząbki , na odcinku 766mb, z PRDI 

w Mławie, za kwotę 262 454,89zł, w tym dofinansowanie – 131 227,00zł od 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. W ramach zadania zostanie położony nowy 

dywanik asfaltowy na obecnej podbudowie oraz wykonane nowe pobocza. 

20. 26 lipca na Święcie Policji Gminę reprezentowała Pani Ewelina Mierzejewska 

– Kierownik USC, która w imieniu Samorządu Gminnego przekazała gratulacje i 

kwiaty. 



21. 08 sierpnia wpłynęła decyzja Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie udzielenia Panu Janowi Kitowicz prowadzącemu 

działalność pod nazwą TRANS-ŻWIR, koncesji na wydobywanie metodą 

odkrywkową kopaliny ze złoża piasków „JABŁONOWO I”, w Gminie Janowiec 

Kościelny. 

22.W okresie międzysesyjnym przeprowadzono przetargi na zbycie 

nieruchomości, z których jeden zakończył się wynikiem pozytywnym na sprzedaż 

nieruchomości w miejscowości Janowiec Kościelny, o pow. 958m2, za kwotę 20 

259 zł. W najbliższym czasie zostanie sporządzony akt notarialny. 

Zostało też podpisane porozumienie w sprawie zamiany nieruchomości w 

miejscowości Janowiec Kościelny oznaczonej nr.235 (obok skrzyżowania), 

stanowiącej własność osoby fizycznej na działki 307 i 308, stanowiące własność 

Gminy. Czekamy na wyznaczenie terminu na podpisanie aktu notarialnego. 

Zamiana służy poprawie bezpieczeństwa dla użytkowników dróg, w 

szczególności poprawie widoczności na skrzyżowaniu. 

23. Na wnioski, które Państwo Radni i Sołtysi zgłaszali w zakresie dróg 

powiatowych, wpłynęła 14 lipca odpowiedź, z której wynika, że odkrzaczanie 

dróg powiatowych na odcinku Piotrkowo- Miecznikowo-Siwe i Stare Połcie-

Szczepkowo Borowe, zostanie przeprowadzone, gdy pracownicy obwodu 

drogowego wykonają pilne prace bieżące na drogach. 

Natomiast ustawienie znaku „zwierzęta gospodarskie” w miejscowości Janowiec 

–Leśniki nastąpi, gdy projekt w tym zakresie pozytywnie zaopiniuje Komendant 

Powiatowy Policji w Nidzicy. 

24. Wśród ważnych wydarzeń w okresie objętym sprawozdaniem należy wskazać 

pracę Komisji, która szacuje szkody w uprawach rolnych spowodowane suszą. 

Do chwili obecnej wpłynęło 122 wnioski. Komisja rozpatruje je na bieżąco. Jest 

to komisja powołana Zarządzeniem Wojewody, która podjęła swoje działania 03 



lipca br. Pojedyncze wnioski jeszcze wpływają, szczególnie dotyczą strat w 

uprawach gryki, soczewicy, użytków zielonych oraz upraw roślin strączkowych. 

Szanowni Państwo, 

- Trwają wakacje, a w trakcie nich od 02 lipca są prowadzone zajęcia rekreacyjno 

– sportowe na kompleksie sportowym „ORLIK”. Obiekt jest czynny każdego dnia 

tygodnia, również w soboty i niedziele. Ponadto organizowane są zajęcia przez 

Samorządowy Ośrodek Kultury, w ramach których są zajęcia plenerowe i w 

obiekcie SOK, a także wyjazdy na basen, do planetarium. 

Staraniem tutejszego Urzędu z myślą o zapewnieniu atrakcji w okresie wakacji 

dla naszych dzieci i młodzieży już w 2017 roku został złożony Projekt do LGD, 

dla którego osobowości prawnej udzieliło Stowarzyszenie BENE FIDE. Dzięki 

pozyskanym środkom Zarząd Stowarzyszenia realizuje bardzo ciekawe zajęcia, 

odwiedzając różne Sołectwa. Cieszy fakt, że nasza inicjatywa i starania o 

uzyskanie środków finansowych przyniosły wymierne efekty, czego dowodem 

jest liczny udział  i radość uczestników. Słowa uznania i podziękowania należą 

się dla Zarządu Stowarzyszenia za zaangażowanie i realizację Projektu, a dla 

pracowników Urzędu Gminy za dobrze przygotowany wniosek. Dziękuję w 

imieniu własnym i Samorządu Gminnego. 

Wójt Gminy 

Bożena Grochala 


